
  
  

Schriftelijke vragen: Verlenging 
gehandicaptenparkeervergunning 
5 juni 2024 
 
 
Geacht college, 
 
Op 19 april jl. stelde ik, namens de fractie van D66, het college 'technische' vragen over de gang van zaken 
rondom de verlenging van gehandicaptenparkeervergunningen. Juist omdat de vragen waren gebaseerd 
op een individueel (mogelijk herleidbaar) geval stelde ik de vragen 'technisch' en niet als (politieke, 
openbare) 'schriftelijke vragen'. Omdat beantwoording van de vragen uitbleef, bracht ik in het Presidium 
van 23 mei de vragen opnieuw onder de aandacht van het college. Ook sprak ik de wethouder 
bedrijfsvoering Beems, die naar verluidt gaat over deze vergunningprocedures, persoonlijk aan op de 
raadsavond van 23 mei. Hij zou de beantwoording met spoed oppakken.  
 
Maar beantwoording van de vragen is tot op heden uitgebleven. Omdat ik het belangrijk vind om kritisch te 
zijn over en grip te krijgen op (onnodig ingewikkelde) procedures (paarse krokodil) heb ik de vragen nu 
volledig geanonimiseerd en stel de vragen alsnog (openbaar) schriftelijk. Graag spoedige reactie. 
 
Een oudere mevrouw met een aantoonbaar onomkeerbare handicap heeft al 20 jaar een 
gehandicaptenparkeervergunning. Elke vijf jaar wordt die verlengd.  Dat was nooit een probleem. Als je 
ouder wordt dan wordt de situatie er meestal niet beter op. Bij haar zeker niet. Nu had zij een afspraak 
gemaakt voor de verlenging. En krijgt zij een formulier om een medische keuring aan te vragen. Bij 
Argonout. Een keuring die een kostbare aangelegenheid betreft en die inhoudelijk onnodig lijkt, gelet op de 
onomkeerbaarheid van de handicap.  
 
Vragen: 

1. Waarom moet zo iemand weer medisch gekeurd worden?   
2. Een briefje van de huisarts en/of de medisch specialist m.b.t. de 'onomkeerbaarheid' van de 

handicap is voor de gemeente toch duidelijk genoeg? 
3. Waarom is deze procedure zo ingericht?  
4. Is er daarbij geen sprake van onnodige kosten en gedoe voor kwetsbare burgers? 

  
De procedure lijkt operationeel ook merkwaardig te verlopen. Mevrouw moest een afspraak maken bij 
Argonaut. Daar moest zij toch drie kwartier wachten. Dan krijgt zij een formulier om thuis in te vullen en dat 
zij dan weer op het gemeentehuis moet afgeven. Dit lijkt niet efficiënt en onnodig tijdrovend voor aanvrager 
en voor de gemeente. 
 
Vragen:  

5. Waarom wordt het formulier niet direct opgestuurd?  
6. Hoe kijkt het college tegen deze gang van zaken en wat is de bestuurlijke reactie hierop?  
7. Is procedurele optimalisatie bij de afhandeling van verlengingsaanvragen 

gehandicaptenparkeervergunning mogelijk? 
8. Welke acties wil het college op dit vlak ondernemen? 

 
 

Gesteld door: 
• Harold Ebels, D66 

 

 
 


